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PROTOKOLL 
 

STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-11-28 KL. 17:15. 

NÄRVARANDE: 

Ordförande:                         Jasmine Carlsson 

Vice ordförande:                         William Nagy    

Utbildningsansvarig tillika sekreterare:                       Ellinore Rosvall     

                Ordförande för sociala utskottet:                       Max Karlsson     

                Kommunikationsansvarig:                        Matilda Österberg 

Arbetsmarknadsansvarig:                        Arsalan Chenaraki 

Klubbmästare:                                                    Leo Landström 

Verksamhetsrevisor:                         Arvid Bertilsson (via Zoom) 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE   

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:27. 

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Arsalan Chenaraki   

 

Styrelsen beslutade  

 

Att  godkänna Arsalan Chenaraki som justerare tillika rösträknare.  

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2023-11-20 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Styrelsen beslutade  

Att  godkänna kallelseförfarandet.  

 

4 § ADJUNGERINGAR 

Ingen adjungerades.  

 

   

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning 

 

 Styrelsen beslutade  

 Att  fastställa föredragningslistan med tilläggen ny § 13 Budget, § 15 

Alumnisittning  och § 16 Ämbetsmannasittning.  

 

6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2023-11-15  

Protokoll 2023-11-15 är justerat och kan läggas till handlingarna.   

 

 Styrelsen beslutade  
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Att  lägga protokoll 2023-11-15 till handlingarna.  

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

 

Ordförande meddelade:  

• Mycket möten senaste veckorna. Bland annat styrelsemöte med UUFS, 

doktorandnämnden och översynsgruppen.  

• Årsmöte med JURO i Göteborg. 

•  Planering med doktorand David om EU-föreläsning i vår. Fakulteten sköter 

det mesta gällande föreläsningen, men det blir ett samarbete med JF.  

• Arbetat med VP 24.  

• Utvärdering av LM-programmet under 2024. Nu är uppgiften att utse 

studentrepresentanter till den gruppen. 

 

Vice ordförande meddelade:  

• Ordförandemöte i Göteborg. Diskuterade bland annat verksamheten i de olika 

juridiska föreningarna runt om i Sverige.  

• PJ-text.  

• Ekonomi och budget. Arbetat särskilt mycket med detta inför stämman och 

inför överlämning.   

• Börjat förbereda inför överlämning.  

• Massivt Mecenatutskick. Våra medlemmar ska ha fått mail via Mecenat om 

info om stämman i december.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• JURO-årsmöte i Göteborg. Positiv feedback på artikeln och det ser ut som att 

samtliga kommer att stå bakom artikeln. Nu ska vi försöka få den publicerad.  

• Möte om UUB-studieplatser. Det går sakta framåt.  

• Arbete med VP 2024.  

• Samverkansgrupp för studenters välmående. Uppdatering från studenthälsan.  

• Iustus styrelsemöte i Lund. Det var intressant att få besöka Studentlitteratur i 

Lund som också är delägare i Iustus.  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Alumnisittningen lockar inte särskilt mycket folk och det är inte särskilt 

många som har anmält sig.  

• Kommer ändå att försöka genomföra alumnisittningen.  

 

Arbetsmarknadsansvarig meddelade: 

• Flera avtal inom de närmsta veckorna. Mycket arbete med det.  

 

                  Kommunikationsansvarig meddelade:  

• Vi har äntligen fått en ny bildskärm till Jontes! 

• Karriärshemsidan är äntligen fixad tack vare våra vänner på Consor! 

• Videomarknadsföring vid lysning av ämbeten till decemberstämman är klar 

och vi har stängt ansökan inför stämman. VB berättar om ett högt söktryck.  

• Podden har släppt två nya avsnitt.  
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• Bilder från Civilrättsgalan, Halvvägsgasquen, Torgnys talarsittning och 

diplomeringssittningen är uppe på JFs Facebooksida.  

• Har representerat JF på Universitets professorsinstallation, och även på 

efterföljande middag på slottet. Otrolig stråkorkester och god mat!  

 

Klubbmästare meddelade: 

• Professorsinstallation. Mycket trevligt! 

• Golvläggaren har kommit med en offert, och nu ska den försökas förhandlas 

ned.  

• KV-slabb. Tyckte att den blev lyckad och det var hög uppslutning.  

• Ny kaffe- och mikrostation på Jontes! Det verkar vara mycket uppskattat.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

Några PC-beslut har inte tagits sedan föregående styrelsemöte.  

  

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

    

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT   

• Arbetar med budgetöverskottet. Eftersom det är ett så pass högt överskott kan 

det vara en bra idé att uppdatera och köpa in bland annat nya möbler till Jontes. 

Planerar även för att ordna ett nytt golv på Jontes.  

 

11 § VERKSAMHETSPLAN 2024  

Bilaga: VP 2024 (utkast) 

  

 Diskussionspunkt.  

Ett utkast på den nya verksamhetsplanen för 2024 har nu blivit färdig och 

förhoppningsvis hunnit godkännas av verksamhetsrevisor innan styrelsemötet. 

Har ni några slutgiltiga förslag på ändringar eller tillägg?  

 

Styrelsen diskuterade verksamhetsplanen. Respektive utskottsordförande har 

varit ytterst delaktiga i verksamhetsplanen för sitt utskott.  

 

Styrelsen anser att verksamhetsplanen motsvarar de mål vi ska arbeta för och de 

mål som ska genomsyra verksamheten under 2024.  

 

 

12 § NÅGOT KORT OM STÄMMOFÖRBEREDELSER  

En övergripande lägesrapportering för att stämma av hur vi ligger till inför 

decemberstämman.  

 

• Diskussion om hur vi ska göra med insläpp under stämman. Insläpp kommer 

att ske endast i pauser. Måste ske ett inlägg i Facebook-evenemang. Vi 

kommer inte att publicera ett preliminärt schema.  
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• Planerar inför lunch! Kommer att förbeställs Wraps om det inte blir en alltför 

hög kostnad.  

 

13 § BUDGET 

William redovisade budgeten för 2024. Då presenterades varje utskotts budget för 

2024 och anledningarna till de förändringarna som kommer att göras.  

 

Underlaget kommer att presenteras på stämman och finnas tillgänglig i 

handlingarna.   

 

14 § UPPDATERING FRÅN IUSTUS SAMT FÖRSLAG PÅ EN ÄNDRING I 

STADGARNA GÄLLANDE    STYRELSEPOST I IUSTUS 

Föredragande: Ellinore Rosvall  

 

Bakgrund: Iustus styrelse har tidigare efterfrågat mer kontinuitet från JF i deras 

styrelsearbetet. Detta var något som lyftes under styrelsemötet i Lund. Både 

styrelseordförande och Iustus VD efterfrågar ett utökat antal av 

studentrepresentanter i den form att den person som är styrelseledamot också är 

det påföljande år. Just nu hindrar våra stadgar det eftersom styrelseplatsen tilldelas 

den som är utbildningsansvarig tillika sekreterare. Mitt förslag är att skriva en 

Prop. till decemberstämman med innebörden att ändra stadgan så att den som är 

utbildningsansvarig tillika sekreterare kan vara kvar ett år till (ungefär i stil med 

utbsek emeritus). Min åsikt är att det bara är till fördel då det skapar insyn, 

förståelse och överlämning. Vi äger 25 % av ett förlag som utvecklas mycket bra, 

och bör gynnas av att vi har styrelserepresentanter som är väl insatta. Det skulle 

eventuellt kunna vara negativt för någon framtid Utbsek som inte har något 

intresse för att sitta kvar efter sitt år som heltidare, men det kanske skulle kunna 

gå att skriva något som gör att det inte blir så pass bindande (t.ex. ”givet att 

avklivande Utbsek har möjlighet att delta på ett kontinuerligt och bidragande 

sätt”). Både VD och ordförande kommer att skicka in sitt utlåtande inför stämman. 

 

Har styrelsen någon invändning mot förslaget?  

 

Styrelsen diskuterade och beslutade att kontakta Iustus VD för att höra deras 

argument. Är det en plats med närvarande- och rådgivande? Vi måste självfallet 

fatta beslut som är långsiktigt hållbara varför vi behöver förankra och veta hur det 

här skulle fungera i praktiken. Styrelsen kommer därför att fortsatt diskutera det 

här.  

 

15 § PLANERING INFÖR TERMINENS SISTA STYRELSEMÖTE  

Nästa styrelsemöte kommer att vara terminens sista styrelsemöte. Vad behöver vi 

ha klart innan vi överlämnar till den nya styrelsen?  

 

Hur ska vi avrunda terminens sista styrelsemöte? Förslagsvis med en middag 

efter avslutat möte?  
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• Vi planerar för att adjungera in de då nyinvalda styrelseledamöterna med 

närvarorätt på terminens sista styrelsemöte. Efteråt tror vi att det är trevligt 

med exempelvis en middag.  

 

16 § ALUMNISITTNING  

•  Lågt intresse.  

• Vårens alumnisittning måste marknadsföras väl. 

  

17 § ÄMBETSMANNAAVSLUTNING 

• Planering inför lekar och aktiviteter under sittningar.  

•  Medaljutdelning under ämbetsmannaavslutningen.  

 

18 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Beslut om Frukostbuffé kl. 08:15 på söndag 16/12. Då kommer vi att ha 

styrelseöverlämning.  

 

19 § ORDET FRITT 

• Huset mittemot Jontes ska renoveras. Snart börjar det att byggas och delar av 

gruspassaden kommer att stängas. Det ska inte påverka vår verksamhet, men 

det är bra att vara uppmärksam på det.  

 

20 § MÖTETS AVSLUTANDE   

  Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:32. 

 


